
Aan: Technische Adviescommissie Hoofdgroenstructuur (TAC) 

Betref: Advisering over uitbreiding van het sportterrein in het Diemerpark 

Amsterdam, 27 juni 2023 

Geachte leden van de TAC, 

Gisteravond was er een bijeenkomst van de Klankbordgroep ‘Vernieuwing Diemerpark’, waarin 

gesproken werd over de toekomst van het Diemerpark.  

Op deze bijeenkomst vertelden vertegenwoordigers van de projectgroep ‘Vernieuwing Diemerpark’ 

dat zij uw commissie geïnformeerd hadden over een plan voor uitbreiding van het sportterrein in het 

Diemerpark met 2 sportvelden inclusief een uitbreiding van de parkeerfaciliteiten.  

Aan u is gevraagd om een (derde) pre-advies over de sportvelden in het Diemerpark uit te brengen. 

De indruk die wij van de projectgroepleden kregen, was dat u positief zou adviseren over de 

uitbreiding. 

Als dit inderdaad het geval zou zijn, zouden we dat, om een aantal redenen, zeer betreuren. 

Wij hechten er daarom aan u van het volgende op de hoogte te stellen. 

U bent gehouden om het plan te toetsen aan de Structuurvisie Amsterdam 2040. Alleen op grond 

daarvan al zou een negatief advies uitgebracht moeten worden. Het groentype ‘sportpark’ in het 

Diemerpark heeft in de Structuurvisie een oppervlakte van 46.839 m
2
, dus bijna 4,7 ha. De oppervlakte 

die het nieuwe sportterrein zou gaan innemen overschrijdt ruim deze grens. Dit zou ten koste gaan van 

het omliggende groentype ‘ruigtegebied/struinnatuur’. Als beleidsintentie voor het groentype 

‘ruigtegebied/struinnatuur’ staat in de Structuurvisie: “Deze gebieden mogen niet opgevuld raken met 

andere functies of met andersoortige groenfuncties (volkstuinen, sportparken, parken e.d.).”  

Het plan om het sportterrein met 4 velden uit te breiden is inmiddels twee keer aan u voorgelegd. 

Daarop heeft u (terecht) twee keer een negatief pre-advies afgegeven.  

Om een derde negatief advies te voorkomen heeft het college van B&W voorgesteld om op de nieuwe 

toetskaart in het concept Beleidskader Hoofdgroenstructuur het groentype ‘sportpark’ bijna 2,5 keer 

zo groot te maken: van bijna 4,7 naar 11,6 ha.  

Dit, in combinatie met het terugbrengen van het gewenste aantal extra sportvelden van 4 naar 2 

waardoor een compactere vormgeving mogelijk is (een ‘klont’ sportvelden) zou u ertoe kunnen 

brengen om nu een positief pre-advies af te geven. 

Het Beleidskader Hoofdgroenstructuur zal echter nog onderwerp zijn van een referendum waardoor 

de vaststelling daarvan door de gemeenteraad nog enige tijd op zich zal laten wachten. Dat de 

projectgroep u niettemin nu al om een nieuw pre-advies vraagt, heeft wellicht te maken dat men zo 

snel mogelijk werk wil maken van uitbreiding van de sport- en parkeerfaciliteiten in het Diemerpark.  

We weten niet exact welke informatie u, buiten het uitbreidingsplan, van de projectgroep heeft 

gekregen, maar hebben vermoedens dat die er sterk op gericht is om u bij u de indruk te wekken dat 

een positief TAC-advies thans voor de hand ligt.  

De projectgroep heeft u wellicht gewezen op het bestemmingsplan IJburg 1
e
 fase, waarin de 

bestemming ‘sport’ een oppervlakte heeft van  89.895 m
2 

, dus bijna 9 ha. Men zal u wellicht gezegd 

hebben dat de huidige contouren van het gebied met de bestemming ‘sport’ de aanleg van de 

gewenste extra sportvelden onmogelijk maakt. Door een eenvoudige wijziging daarvan zou die 

mogelijkheid gecreëerd worden.  

De projectgroep heeft u er mogelijk op gewezen dat die 9 ha een reductie inhield van de allereerste 

ideeën voor het Diemerpark (1995) om een gebied van 12 ha te bestemmen voor sport- en 

recreatievoorzieningen.  

Wij hebben er behoefte aan om u erop te wijzen dat de grootte van bijna 9 ha van het gebied met de 

bestemming ‘sport’ een zoekgebied reflecteert voor een sportterrein met zes sportvelden en een 



parkeerterrein. Het is nooit de bedoeling geweest méér dan zes sportvelden te realiseren. Dit werd 

ruim gecommuniceerd, o.a. door een brief aan omwonenden van het park (zie bijlage achterin).  

 

← Op deze afbeelding is met een rode 

lijn de grens van de bestemming ‘sport’ 

weergegeven op de toetskaart van de 

hoofdgroenstructuur in de 

Structuurvisie Amsterdam 2040. Het 

gele vierkant daarbinnen is  het gebied 

met het groentype ‘sportpark’ in de 

Structuurvisie.  

Het gebied met de bestemming ‘sport’ 

is aanmerkelijk groter dan het 

groentype ‘sportpark’ (dat ongeveer 

overeen komt met de netto 

oppervlakte van zes sportvelden). 

De vaststelling van het, voor zes sportvelden, relatief grote gebied van bijna 9 ha met de bestemming 

‘sport’ heeft te maken met het volgende.  

1. Tijdens de vaststelling van het bestemmingsplan in 2013 bestond er nog geen inrichtingsplan voor 

het sportterrein. In verband met de problematische ondergrond van het park was men nog 

zoekende naar de mogelijke situering van de sportvelden. Die moesten ‘ergens’ in de kop van het 

park komen. Om zichzelf daarin flexibiliteit te verschaffen werd daarvoor een groot gebied in het 

bestemmingsplan vastgesteld. 

2. Een ander aspect dat bij de bepaling van de grootte van het gebied een rol speelde, was dat de 

toenmalige stadsdeelraad nog geen besluit had genomen over de locatie van parkeerfaciliteiten 

voor de sportvelden. Er werd in 2013 overwogen om parkeergelegenheid buiten het Diemerpark te 

realiseren. Maar om in ieder geval in juridisch-planologische zin over ruimte voor parkeerfaciliteiten 

te beschikken en achteraf de minst slechte locatie daarvoor te kunnen kiezen, werden in het park 

twee gebieden gereserveerd, met een gezamenlijk oppervlakte van bijna 2 ha, op één waarvan een 

parkeerterrein zou mogen komen.  

Het bijna 9 ha grote gebied in het Diemerpark met de bestemming ‘sport’ werd zodoende zwaar 

overgedimensioneerd.  

Wij vermoeden dat de projectgroep u deze, volgens ons relevante, informatie heeft onthouden. 

Voor de gewenste uitbreiding van de sportfaciliteiten op IJburg zijn er veel betere mogelijkheden dan 

uitbreiding in het Diemerpark. ‘Beter’ wil zeggen dat er bijvoorbeeld geen struinnatuur wordt 

aangetast, dat er geen bedreiging is voor de grote biodiversiteit in het park en dat het autoverkeer 

aanzienlijk veiliger kan worden afgewikkeld. Strandeiland en/of Buiteneiland bieden prima 

mogelijkheden om de extra gewenste sportvelden te accommoderen. 

Mocht u (desondanks) positief adviseren over uitbreiding van sportvelden in het Diemerpark, dan 

zouden we het op prijs stellen om van u te vernemen of met bovenstaande informatie rekening 

gehouden is. Als u behoefte heeft aan meer informatie  horen we dat graag. 

Met vriendelijke groet en u veel wijsheid toewensend, 

 



 


